
                                                                                   ПО-92/31.10.24г. 

 

 

ПИТАНЕ 

 

от ИВЕЛИН СТОЯНОВ – общински съветник, 

от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 31.10.2024 г. 

 

 

 Уважаема Госпожо Христова, зам. Кметове, колеги, 

 Имам един въпрос свързан с чл. 33 от НАРЕДБА за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество. Комисия, назначена със заповед на 

Кмета, разглежда направените предложения за разпореждане с имоти и вещи - общинска 

собственост. Комисията изразява становище за всяко предложение. 

 Колко са отрицателните становища на комисията? Бих желал да получа в писмен 

вид информация от началото на нашият мандат ноември 2023 г. до сега за предложения 

с отрицателни становища на комисията, постъпили по чл. 33 от наредбата и самите 

отрицателни становища.  

    
 

 



 

 

ПО – 92/28.11.24 г. 

ДО 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – ГАБРОВО 

 

 

ОТГОВОР 

НА ПИТАНЕ  ОТ ИВЕЛИН СТОЯНОВ – ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК, 

ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - ГАБРОВО, 

ПРОВЕДЕНО НА 31.10.2024Г. 

 

ВЪПРОС: 

Уважаема Госпожо Христова, зам. Кметове, колеги, 

 

            Имам един въпрос свързан с чл. 33 от НАРЕДБА за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество. Комисия, назначена със заповед на 

Кмета, разглежда направените предложения за разпореждане с имоти и вещи – 

общинска собственост. Комисията изразява становище за всяко предложение. 

            Колко са отрицателните становища на комисията? Бих желал да получа в писмен 

вид информация от началото на нашия мандат ноември 2023 г. до сега за предложения 

с отрицателни становища на комисията, постъпили по чл. 33 от наредбата и самите 

отрицателни становища. 

 

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН СТОЯНОВ, 

 

        По поставения от Вас въпрос с входящ № ПО-92/31.10.2024 г. Ви информирам 

следното: 

 В периода от м. ноември 2023 г. до м. ноември 2024 г., комисията, назначена с 

моя заповед е изразила отрицателни становища по 50 (петдесет) броя постъпили 

заявления и искания относно разпореждане или управление с имоти и вещи – общинска 

собственост. Тези откази са отразени в 11 (единадесет) броя протоколи от заседанията 

на комисията и съдържат лични данни за съответните заявители. Протоколите 
съдържащи решенията на комисията, заедно със заявленията се съхраняват в отдел 

„Общинска собственост“, където можете да разгледате всеки конкретен случай. 

 Благодаря за поставения въпрос.  

 

 

С уважение,    / П / 

ТАНЯ ХРИСТОВА 

Кмет на Община Габрово 

 
 


